
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 20. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 133
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeriet har bedt samtlige offentlige in-
stitutioner om at tælle antallet af flagstænger under deres administration?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pernille
Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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